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N253 Overijse-Leuven  –  Studieopdracht

De heraanleg van veilige voet- en fietspaden langs
de N253 tussen Overijse en Leuven kwam al her-
haaldelijk aan bod tijdens vraagstellingen in het
Vlaams Parlement.

In april 2003 meldde de minister dat het niet nuttig
was om een streefbeeldstudie te laten uitvoeren,
maar dat er in de tweede helft van dat jaar een stu-
diecontract zou worden uitbesteed. In dit vooront-
werp zou er rekening moeten worden gehouden
met de talloze aanwezige obstakels en zou in over-
leg met de betrokken actoren een geïntegreerde
aanpak uitgewerkt worden.

Een aanbesteding van de werken zou dan plaats-
vinden in de tweede helft van 2004.

1. Aan wie werd het studiecontract uitbesteed ?

2. Hoe verloopt het overleg met de actoren ?
Welke mogelijke denkpistes worden bewan-
deld ? Wat is de huidige stand van zaken ?

3. Zit het dossier nog op schema ?

Antwoord

De studie voor de aanleg van veilige fietspaden
langs de N253 werd aanbesteed op 18 december
2003 via een Europese publicatie. De gunningspro-
cedure is momenteel lopende. Er waren acht in-
s c h r i j v e r s, de beoordelingscommissie heeft voorlo-
pig nog geen inschrijver geselecteerd.

Zodra de gunning gebeurd is, dienen de verschil-
lende medefinanciers (AWV  –  Huldenberg  –
Bertem) de nodige budgetten vast te leggen. D e
gemeente Bertem dient tevens de samenwerkings-
overeenkomst nog te ondertekenen.

De studie werd zoals in een vorig antwoord ver-
m e l d , aanbesteed in de tweede helft van 2003. Vo o r
het aandeel van AWV zal een vastlegging in 2004
geen probleem zijn.

Het is op dit ogenblik onmogelijk te zeggen hoe
het verdere verloop van het tijdspad zal zijn, a a n-
gezien alle noodzakelijke procedures moeten wor-
den gevolgd. Wanneer een ontwerp wordt goedge-

k e u r d , dienen de onteigeningen nog uitgevoerd te
worden.


